
De door het NOV (Noordwijk en Noordwijkerhout) aangedragen suggesties aangaande de omgang
met de verordeningen worden door de gemeente zeer regelmatig ingebracht in de besprekingen met
de veiligheidsregio. De afwegingen worden regionaal gemaakt. Wat hier uit komt zullen we aan u
terugkoppelen in het inmiddels op uw initiatief in het leven geroepen periodieke (vooralsnog
wekelijkse) overleg.

Ondersteuningsmaatregelen Regering

In navolging van de door de Regering afgekondigde ondersteuningsmaatregelen heeft de gemeente
een digitaal loket geopend op www.noordwijk.nl . Via de link
h ttp s //www. noordwijk.nl/Inwoners_ondernemers! Corona virus_informatie/Informatie_voo r_o n de rn e

kunnen onze ondernemers zien welke regelingen er zijn en hoe en waar ze deze kunnen
aanvragen. Dit deel zal continue geactualiseerd worden met relevante informatie

Op dit moment is de gezamenlijke focus vooral gericht op de terugkeer naar het nieuwe normaal
binnen de anderhalvemetersamenleving. Vooral het weer openen van de Horeca vraagt al onze- en
uw aandacht. Samen met u kijken wat naar wat wel en niet kan binnen de gestelde kaders. Met
elkaar schakelen we snel op de soms onvoorziene omstandigheden. Een grote zorg blijft het
reguleren van de toestroom van het toerisme. Hier zullen we waakzaam mee om dienen te gaan en
is snel handelen op de actualiteit door alle stakeholders van groot belang.

Uw terugkoppeling aangaande deze regelingen heeft er enkele weken geleden mede toe bijgedragen
dat we als gemeente brieven hebben verzonden naar de diverse Ministeries. In deze brieven hebben
we uw opmerkingen verwerkt en verzocht om de regelingen daar waar mogelijk aan te passen. We
hebben we kunnen zien dal onze suggesties deels door de betreffende Ministeries zijn vertaald naar
aanpassingen in de regelingen.

Voor Noordwijk zijn er relatief gezien veel aanvragen binnengekomen. Meer dan bij omliggende
gemeenten en daarmee zijn aanzienlijke bedragen gemoeid, namelijk circa  1,5 mln tot begin mei
2020.

De aanvragen voor ondersteunende maatregelen zoals de Tozo worden met grote spoed door de ISD
afgehandeld. In de periode van 30 maart tot 5 mei is bijvoorbeeld ruim 75% van deze aanvragen
afgehandeld. De resterende aanvragen wachten nog op verder afhandeling. Er komen geen signalen
tot ons dal er aanvragen te lang onderweg zijn.

Als gemeente hebben we ingezet op korte lijnen met onze ondernemers. Zo zijn we maximaal
bereikbaar voor contact, is er een WhatsAppgroep waar informatie en ideeën worden uitgewisseld
en hebben we met een hoge frequentie contact met uw vertegenwoordigers.

Ondersteuningsmaatregelen gemeente

Wij hebben diverse voorstellen en aanvragen ontvangen die ondernemend Noordwijk zouden kunnen
helpen bij het weer op peil brengen van de omzet of verlaging van de kosten. Al deze voorstellen
noteren en verzamelen wij, maar we nemen hierover later een besluit.

We willen hierbij namelijk kunnen vaststellen welke maatregelen effectief zijn, of een pakket aan
maatregelen evenwichtig neerslaan op verschillende (getroffen) sectoren in onze samenleving, of
het rijk niet al voorziet in steun en bescheiden als laatste genoemd - in hoeverre de gemeente
zelf financieel getroffen wordt door de crisis. Wij verwachten eind juni het net op te halen' en op
basis van een integrale analyse maatregelen af te wegen.
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